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Mitt navn er Cecilie Augensen Nilsen, og jeg stiller herved 
til gjenvalg som studentrepresentant i fakultetsstyret ved 
Handelshøyskolen. Jeg er 23 år og går mitt fjerde år på 
økonomi og administrasjon.  
 
Gjennom mine 3,5 år ved Handelshøyskolen har jeg engasjert meg i linjeforeningen, 
Studieutvalget, Instillingsutvalget og Fakultetsstyret, og dette har gitt meg en stor innsikt i 
de ulike delene av Handelshøyskolen. Gjennom 2,5 år i Studentrådet har jeg fått et godt 
inntrykk av hva studentene på dette fakultetet ønsker og hva vi trenger. På vårt fakultet skal 
hver student føle at de har en påvirkningskraft, dette er noe jeg gjerne vil fortsette å kjempe 
for det neste året.  
 
Handelshøyskolen er i stadige endringer, noe vi studentene har merket både på programnivå 
og emnenivå. Nye masterprofiler er etablert, nye emner er startet opp og flere emner legges 
ned. Det er dermed vanskelig å holde styr på alt som skjer rundt hodene på oss mens vi er 
opptatte med obligatoriske oppgaver og eksamenslesing. Heldigvis viser ledelsen ved 
fakultetet at de ønsker våre innspill på disse endringene, og det er viktig at vi studenter er 
engasjerte i fremtiden til Handelshøyskolen.  
 
Handelshøyskolen er inne i en spennende tid, hvor vi har fått godkjent å starte arbeidet med 
akkreditering. Vårt hovedfokus i tiden som kommer blir dermed å heve kvaliteten på 
undervisning og forskning, og å fornye oss så vi er i takt med utviklingen i arbeidslivet.   
Jeg ønsker å fortsette å være deres representant for å forme Handelshøyskolen fremover, 
slik at vi sammen kan forbedre kvaliteten på undervisningen og gjøre oss mer attraktive for 
fremtidige arbeidsgivere.  
 
Godt valg! 


